鑑於香港政府宣佈於 2022 年 1 月 7 至 20 日暫停開放所有文化場地,以下香港演奏家管樂團 (HKPW)主辦的音樂會現告取消:

節目: 小號四重奏(New Sounds in Trumpet)

日期: 2022年1月9日(日)

時間: 3 PM

地點: 沙田大會堂文娛廳

本團正積極與 Sagacious 小號四重奏及場地研究改期舉行的可行性,在各方面不確定的現階段,本團決定先安排門票退款。已購票之觀眾請保留完整門票,並於 2022 年 2 月 4 日 (五)前填妥此網上退款申請表格: https://bit.ly/HKPW-Refund-220109,逾期申請,恕不受理。

在疫情的影響下,我們懇請大家捐出是次門票費用,您的支持將有助樂團度過疫情困境!如有查詢,請電郵至 hkpwcommittee@gmail.com 或於 Facebook / Instagram inbox (HKPerformersWinds) 與本團聯絡。請密切留意 HKPW 及 Sagacious 小號四重奏的動向。謝謝!

www.hkpw.org.hk

www.Facebook.com/HKPerformersWinds (also on Instagram!)

Sagacious Trumpet Quartet: https://www.facebook.com/profile.php?id=100076035723037

In light of the Hong Kong Government's announcement on closing performance venues for public attendance from 7 to 20 January 2022, the following events presented by Hong Kong Performers Winds (HKPW) will be cancelled:

Event: New Sounds in Trumpet
Date: 9 January 2022 (Sun)

Time: 3 PM

Venue: Sha Tin Town Hall Cultural Activities Hall

HKPW is now in discussion with Sagacious Trumpet Quartet and the venue for feasibility of rescheduling the concert. However, we think our priority is to arrange refund for all ticket holders with the uncertainties of various factors. For ticket refund, please fill in the online application form: https://bit.ly/HKPW-Refund-220109 before 5 February 2022 (Fri). Late application will not be accepted.

Please consider donating your ticket to support Hong Kong Performers Winds during Covid times. Your donation will help us survive during the pandemic. Thank you in advance for your kindness. For enquiries, please contact us at hkpwcommittee@gmail.com or Facebook / Instagram (HKPerformersWinds). Stay tuned with HKPW and Sagacious Trumpet Quartet! Thank you!

www.hkpw.org.hk

www.Facebook.com/HKPerformersWinds (also on Instagram!)

Sagacious Trumpet Quartet: https://www.facebook.com/profile.php?id=100076035723037